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Årsrapport banekomite sesong 2024 
 
 

 
 

Idd har fått veldig mye gode tilbakemeldinger fra dommere, trenere, spillere og 
andre folk med relasjon til Risum kunstgress at banen har vært kjempefin 
både å se på å spille på. Det er alltid hyggelig å høre. Dette er mye takket 
være Jon Ola som kom inn i banekomitéen for fult i 2024. Han har vært en 
skikkelig god bidragsyter for at resultatet av banen har vært det den har 
vært. 

 
Det har vært mindre hærverk og bråk på banen, og det er veldig positivt. Er 

usikker på hva som er årsaken, men jeg tror det skyldes at det ofte er 
aktivitet, samt at det er overvåking rundt skolen og banen. 

 
Det kom ekstreme mengder snø i 2024 så gjorde at banen ikke var spillbar før 

begynnelsen av mars. Vi fikk plass mangel på hvor vi skulle legge snøen, 
og det tok lang tid før den smeltet selv med ekstreme mengder salt. Det vi 
tok med oss av lærdom var at det er viktig å få brøytet snøen så langt ut 
mot gjerdet som mulig, for å få plass til mest mulig snø. 

 
Jon Ola har fått kjøpt inn en ny harv til traktoren som er gunstig å bruke 

sammen med slodden. Resultatet blir meget bra. 
 
Videre i 2025 så er målet å få ett salt lager på Risum slik at det skal bli lettere å 

få saltet banen. Vi jobber også mot å få laget en redskapsbod som vi kan 
lagre utstyret våres i. pr i dag står utstyret ute, og på sikt vil det bli ødelagt 
og opprustet. 

 
Mannskapet i banekomite i 2024 har vært litt dårlig. Vi har vært to stk, og det er 

litt lite. Så i 2025 så bør rekruteringen til banekomite prioriteres slik at 
arbeidsmengden kan spres utover flere stk. 

 
 
I 2025 satser vi på et nok et godt år. Vi kan alltid bli bedre på det vi gjør, og tar 

gjerne imot innspill fra andre. 
 
 
Mvh 
 
Leder i banekomite Idd Sportsklubb. 
 


